
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY ZE DNE   13.11. 2006 
 
P�ítomnost: 
========= 
Všichni �lenové Školní rady 
 
Kontrola minulého zápisu: 
=================== 
- �ešení dopravní situace prov��í Vihan 
 
Školní dokumenty: 
============== 
Rozdán školní �ád a rozpo�et a odeslány mailem výro�ní zpráva a hodnotící �ád  
– nesešly se p�ipomínky 
 
Rekonstrukce školy: 
=============== 
Pan �editel informoval o pr�b�hu prací: 
- rekonstrukce má oproti smlouv� zpožd�ní. �ešení probíhá po linii investor – dodavatel 
- pan Hejduk navrhuje umožnit Rad� vstup do záležitostí, spojených s dostavbou 
- pan Vihan vyzývá k uplatn�ní všech práv, vyplývajících ze smlouvy s dodavatelem. 
- pan �editel informuje, že kontrolní dny jsou vždy ve �tvrtek v 8:00. �lenové rady se mohou 
zú�astnit. 
 
Diskuse: 
====== 
Diskuse probíhala dle osnovy otázek od paní Henychové: 
- výuka jazyk� 
- fluktuace u�itel� 
- spolupráce s Autocontem (INDOŠ) 
- kvalita jídla ve školní jídeln� 
 
K bod�m diskuse nebyly podány žádné návrhy do usnesení. 
 
 
Usnesení: 
======== 
- pokud se nesejdou k rukám p�edsedy školské rady do týdne p�ipomínky k p�edanému 
Školnímu �ádu a finan�nímu plánu od �len� Rady p�ipomínky, jsou tyto dokumenty školní 
radou vzaty na v�domí. 
- P�ipomínky se nesešly, dokumenty byly p�ijaty. 
 
 
 
Zapsal Martin Šindelá� 


